
 
JAARVERSLAG 2020 

(ACTIVITEITEN EN FINANCIËN) 

 

 

ALGEMEEN  

 

VERENIGINGEN 

Het aantal verenigingen van het district bedroeg per 1 januari 2020 zevenenveertig (47). Dit is exclu-

sief de twee basisverenigingen Burgjes en Vergiet Bridge. De Sleutels en ADG zijn op 17 september 

gefuseerd en zijn verder gegaan  onder de naam Leids Doublet. Nieuw is Teylinger Soos uit Sassen-

heim.  

 

ALGEMENE LEDENVERGADERING 2020 

De ALV van het district is gehouden op zaterdag 8 februari 2020. Hierbij waren 28 vertegenwoordi-

gers van 19 bij het district aangesloten verenigingen aanwezig. Achttien verenigingen hadden bericht 

van verhindering gestuurd. Acht verenigingen lieten zonder bericht verstek gaan. 

 

ONDERSCHEIDINGEN 

Op 28 januari kreeg Pieter van der Klein (LBC) een Kei met name voor zijn langdurige inzet als docent 

voor spelers van LBC en daarbuiten. Op 18 februari ontving Jan Gräper van BC Rijnsburg een Kei voor 

de vele jaren die hij actief is geweest (onder meer als voorzitter) voor zijn vereniging. Hulde! 

 

BESTUUR, DISTRICTSFUNCTIONARISSEN, COMMISSIES (PER 1 SEPTEMBER 2020) 

Bestuur 

Voorzitter:     Egbert Sneller  

Secretaris:     Dick Kroeze 

Penningmeester:     Simon van Kins 

Algemeen bestuurslid en plv voorzitter:  Henk Wijzenbroek 

Algemeen bestuurslid:    Vacature  

 

Het bestuur is bij de ALV in 2020 met twee personen uitgebreid, t.w. Henk Wijzenbroek en Dick 

Kroeze. Beiden in de functie van algemeen bestuurslid. Truus van der Spek heeft kort na de ALV haar 

functie van secretaris om gezondheidsredenen neergelegd. Dick heeft haar functie overgenomen. 

Hierdoor is een vacature ontstaan van algemeen bestuurslid. Henk vervult v.a. 14 mei 2020 tevens de 

functie van plv. voorzitter.   
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Districtsfunctionarissen 

DKL:     Albert Houtman  

Clubadviseur   Henk Wijzenbroek (tevens Jeugdbridge) 

Onderwijsadviseur  Anja Koning 

 

Peter Jansen heeft tot 1 september 2020 op uitstekende wijze de functie van DKL waargenomen. Hij is 

opgevolgd door Albert Houtman, die ook de functies van districts-AMP en districtsbeheerder-USS uitoe-

fent. Daarnaast is hij contactpersoon voor de verhuur van materiaal; beheerder is Danny Ahrens. 

Peter blijft webmaster en lid van de Technische Commissie. De TC wordt door Albert aangestuurd.  

 

Technische Commissie  Kascommissie    Protestcommissie 

Albert Houtman (vz)                   Paul Smit (vz)    Albert Houtman 

Peter Jansen (website)               Jacques Serdijn    Hans van Weeren 

Yordi Schouten                Ruud Breedveld (res)      

Danny Ahrens                Nol Monster (res voor 2021)       

 

Jeugdbridge 

Guido Scholtes (vz)  

Henk Wijzenbroek 

Leo Huvers 

Sean Adams  

 

De samenstelling van de Kascommissie is gewijzigd. Sjaak Geerlings is reglementair afgetreden. Paul 

Smit is hem opgevolgd als voorzitter. Ruud Breedveld is benoemd als reserve. Nol Monster heeft zich 

alvast aangemeld als reserve lid voor 2021.  

 

BIJZONDERE ACTIVITEITEN 

 

BERICHT VAN DE VOORZITTER 

We sluiten een jaar af, zonder dat eigenlijk gestart te hebben. Hiermee direct een historisch jaar, niet 

om de resultaten, maar juist door het gebrek hieraan. Maar we hebben niet stilgezeten, daarom wil ik 

toch even enkele belangrijke zaken van het afgelopen jaar de revue laten passeren. 

Nieuwjaar 2020: er is sprake van een probleem in China, waar we waarschijnlijk niet veel mee te ma-

ken gaan krijgen… en we beginnen gewoon ons nieuwe jaar. Bij de ALV presenteerden we onze plan-

nen voor de komende jaren en gingen hier een invulling voor zoeken. In 2019 hebben we met een 

startdocument van Truus van der Spek en Henk Wijzenbroek in samenwerking met de clubs een stra-

tegisch plan opgesteld. Het lukt nog net dit plan te presenteren, maar dan moet Truus helaas haar 

functie van secretaris neerleggen. Gelukkig hadden we net het bestuur met twee extra personen ver-

sterkt: Henk Wijzenbroek (nu formeel in het bestuur) en nieuwkomer Dick Kroeze. Dick verklaarde 

zich meteen bereid de functie van Truus over te nemen. Inmiddels kunnen we zeggen dat we erg blij 

zijn met zijn optreden. Echter, met de wisseling van functie is natuurlijk ook weer een vacature ont-

staan, t.w. die van algemeen bestuurslid. 

 

De plannen om het strategisch plan invulling te geven en de ideeën voor boeiende competities konden 

echter snel in de koelkast gezet worden. Alle activiteiten kwamen piepend tot stilstand. Plannen ble-

ven plannen. Bridgen in clubverband werd voornamelijk via StepBridge uitgeoefend. 
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In de zomer leek alles weer langzaam opgestart te kunnen worden, maar helaas: de koelkast bleef 

nodig. Een diepvries is nog niet echt nodig, maar we konden nog geen nieuwe initiatieven opstarten. 

Wat wel mogelijk was, is de inzet van nieuw elan voor de DKL. Albert Houtman hebben we bereid 

gevonden na zijn actieve “betaalde carrière” een doorstart te maken als organisator en initiator als 

DKL. Hij is de initiatieven van Peter Jansen verder invulling gaan geven. Veel dank dan ook voor 

Peter die na het trieste overlijden van Marcel Felix als DKL actief is geweest. Albert heeft zich direct 

gestort op het ondersteunen van clubs bij het spelen van Viertallen en het deels fysiek en deels digitaal 

spelen op StepBridge. 

De door Anja Koning en Peter Jansen georganiseerde SPO-cursussen zijn helaas niet doorgegaan.  

Hopelijk kunnen we van de zaken die we toch nog opgestart hebben en in 2020 nog geen doorgang 

hebben kunnen vinden, in 2021 profiteren. 

 

Rest mij nog even speciaal op deze plaats Truus van der Spek te bedanken voor haar tomeloze inzet in 

het – helaas – beperkt aantal jaren.  

 

OVERIGE BERICHTEN 

 Bestuursvergaderingen. Het bestuur is vijf keer in vergadering bijeen geweest. Soms fysiek, soms 

via zoom.  

 Nieuwsbrieven en Nieuwsflitsen. Het districtsbestuur ziet (uiteraard) informatievoorziening als een 

belangrijke taak. Ook daarom is er weer veel aandacht besteed aan de Nieuwsbrieven. In 2020 

verschenen er vijf. Daarnaast zijn er drie Nieuwsflitsen uitgebracht over (1) de SPO cursussen, (2) 

de externe 4 tallencompetitie op StepBridge en (3) de Kikadrive. 

 Enquête impact corona. In juni is een enquête gehouden onder de clubbesturen van ons district over 

de impact van de coronacrisis. Ruim 50% van de clubs heeft gereageerd; een verheugend groot 

aantal. Belangrijk aandachtspunt dat uit de enquête kwam, was het op te stellen corona-protocol. 

 Enquête fysieke herstart. In augustus is onder onze clubs een peiling gehouden naar de plannen om  

vanaf september weer fysiek te gaan bridgen. Van de 41 (!!) clubs  die reageerden, gaven 21 aan in 

de loop van september of iets later weer fysiek te gaan spelen of een experiment hiertoe uit te voe-

ren. Van de overige clubs gaven vijftien aan voorlopig nog niet fysiek bij elkaar te kunnen of wil-

len komen. Bijvoorbeeld omdat men op zoek moest naar een nieuwe speellocatie of omdat men 

liever eerst een vaccin afwacht. Vijf clubs wisten het nog niet.  

 Stappenplan herstart. Voor de clubs die overwogen een herstart te maken werd door de clubadvi-

seur een stappenplan opgesteld hoe dit aan te pakken.  

 Nieuwe website. De webmaster en secretaris zijn (net als alle clubs) in september druk bezig een 

nieuwe website in te richten. In de loop van het jaar is deze verder verbeterd. 

 Pool van wedstrijdleiders. Een aantal clubs heeft voor zowel StepBridge, als fysiek bridge moeite om 

een WL te vinden. Reden voor het bestuur om in oktober een oproep te doen onder de WL’s en 

anderen om zich beschikbaar te stellen voor een pool van WL’s. Nu we positieve reacties hebben 

gekregen kunnen we deze service aan de verenigingen bieden.  

 

CONTACTEN MET DE BRIDGEBOND 

Maandelijks hebben de voorzitters van de districten overleg gehad met de voorzitter van de Bridge-

bond Koos Vrieze en de directeur van het Bondsbureau Berit van Dobbenburgh. Hiermee was het 

aantal contacten met de NBB vele malen groter en intensiever dan in voorgaande jaren.   
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Onderwerpen, die meerdere malen besproken zijn : 

 Corona. De door de Bond te nemen en genomen maatregelen. Het is begrijpelijk dat veel aan-

dacht besteed werd aan deze zaak en hoe onder andere ledenbehoud te bewerkstelligen. 

 Mogelijk alternatieve begrotingen voor de bond en clubs. 

 Verhogen of verlagen van de bondscontributie. Voorlopig is besloten deze op het huidige peil 

te handhaven. 

 Stepbridge. Inzet van Stepbridge voor districts- en clubwedstrijden. Met onder andere de 

aanpak voor vals spel. 

 De nieuwe internetsite voor clubs en het district. 

 Elektronische leeromgeving. 

 Kom Erbij. Verlenging van het Meerjarenbeleidsplan, waarbij we als district blij verrast waren, 

dat veel van onze actiepunten uit ons Beleidsplan overgenomen zijn door de Bridgebond 

(Jeugd, communicatie, Denken en Doen en doelgroep (< 60 jaar) benadering voor nieuwe le-

den. 

 Ook ons vijfjarenplan dat wij in 2019 hebben opgesteld is breed aan de orde gekomen. De 

bond en andere districten zijn geïnteresseerd in onze aanpak. 

 

 

WERKZAAMHEDEN DISTRICTSFUNCTIONARISSEN 

 

ONDERWIJSADVISEUR 

(Verslag Anja Koning) 

 

Helaas konden alle activiteiten, zoals toekomstdrive en SPO-lessen vanwege de pandemie geen door-

gang vinden. In het begin van het jaar is er nog wel een cursus Rekenprogramma geweest met 28 

deelnemers. Zodra het mogelijk is, zullen in 2021 weer de nodige lessen en kadercursussen worden 

georganiseerd. 

 

DISTRICTSCOMPETITIELEIDER 

(Verslag Peter Jansen en Albert Houtman) 

 

Districtsviertallen 

 Seizoen 2020-2021 

Geen fysieke competitie en wedstrijden. Wel is er een districtsviertallen competitie op StepBridge 

georganiseerd. Er deden 33 teams aan mee, 11 teams in de hoofdklasse poule en 22 teams in een 

gecombineerde 1e/2e klasse poule. Kampioen in de hoofdklasse poule is geworden PAS 3 (Fedor 

Goumans, Marcel Wubben, Sean Adams en Wouter Theune) en kampioen in de gecombineerde 

1e/2e klasse poule is Sassem Troef 3 (Aad Kaandorp, Herald Kleuver, Peter Staats, Robert Cornelis-

se). Inmiddels is er een tweede districtsviertallen competitie van start gegaan met 30 teams en 

vrijwillige promotie. Viertallen kunnen zich nog altijd opgeven en instromen op het door hun ge-

wenste niveau  

 Afronding van het seizoen 2019-2020 

Er deden 23 teams mee die nog één wedstrijd moesten spelen toen Nederland in de intelligente 

lockdown ging. Helaas kon die wedstrijd niet meer gespeeld worden. De competitie moest dus op 

papier worden afgemaakt. Het advies van de NBB (Weko) luidde in dit geval: stel de actuele 

stand, zonder vervangende scores voor een bye, vast als eindstand en laat deze ook bepalend zijn 
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voor promotie en degradatie. Wij hebben besloten om dit advies op te volgen met de volgende 

uitzonderingen: 

○ Kampioen / promotie: de teams die eerste staan in hun poule zijn kampioen en promoveren. 

Daarnaast is er de mogelijkheid dat, indien de indeling van het volgende seizoen het toelaat, 

er nog extra teams promoveren die redelijkerwijs nog kans hadden op promotie.  

○ Degradatie: teams waarvan nog niet zeker was dat ze zouden degraderen, laten we niet degra-

deren, die behouden dus de plek in de klasse waarin ze spelen. 

 

Dit betekent: 

Hoofdklasse: 

○ Kampioen B.C. Bodegraven-Reeuwijk 2 (Rein de Meyere, Wied Pollé, Wil Pollé, Willy de 

Meyere en Netty Kress). Omdat B.C. Bodegraven-Reeuwijk 2 geen 2e divisie wil gaan spelen, 

is het de nummer twee, B.C. de Sleutels 2 (Ad van der Geest, Hans van der Geest, Peter Dek-

ker en Willem van Doorn) die promoveert naar de 2e divisie. 

Eerste klasse: 

○ Kampioen en promotie voor B.C. A.D.G. 1 (André America, Esther van Seters, Hans van 

Straaten, Harry Zwanenburg, Joany Hübscher en Stephan Bal) en Pelikaanhof All Stars 7 (Bart 

Portegijs, Joanne Klein Wolterink, Marcel Vilé, Marieke van den Bosch, Marijn van Zon en 

Rene van Groeningen). 

○ Eventueel, indien er ruimte is, nog extra promotie voor Pelikaanhof All Stars 6 (Guido Schol-

tes, Patrick Koomen, Piotr Nerka en Rinse Kappetein). 

Tweede klasse: 

○ Kampioen en promotie voor B.C. Voorschoten 1 (Agaath van Bemmel, Ben Zweekhorst, Jan 

Preenen, Ria Preenen, Roel van Goudoever en Vera Kool-Borggreven). 

○ Eventueel, indien er ruimte is, nog extra promotie voor B.C. Idefix1 (Astrid Kroeze, Dick 

Kroeze, Jan Bakker, Martien van Vilsteren, Mia Kessels en Toon Helleganger). 

 

Toernooien 

 Cees Varkevissertrofee. Deze ging helaas niet door vanwege te weinig belangstelling. 

 Hutspotdrive. Vanwege corona ging deze niet door. 

 Kika-Kerstdrive. Het district (DKL) heeft dit jaar slechts een bemiddelende rol gespeeld in de orga-

nisatie van de Kika Kerstdrive, die op StepBridge werd gespeeld. De feitelijke wedstrijdleiding is 

geheel uitbesteed aan StepBridge en de voorbereiding en loterij door het CAPS-samen-

werkingsverband. 

 

Verwachting 2021 

Op dit moment kunnen we stellen dat van fysiek bridge zonder beperkingen pas sprake zal zijn, zodra  

iedere bridger is gevaccineerd. Naar verwachting van de NBB zal dat niet voor de zomervakantie 

gebeuren. Toernooien en wedstrijden zullen tot dat moment dus op StepBridge worden georgani-

seerd, naast mogelijk beperkte vormen van fysiek bridge zoals afgelopen zomer. Tegelijkertijd zien we 

dat StepBridge enorm is gegroeid en mogelijkheden biedt, die met fysiek bridge niet kunnen. Tijdens 

de verschillende StepBridge evenementen zien we Nederlandse spelers in verschillenden landen of 

provincies aan de virtuele tafel zitten. Met de geboortegolf van de jaren 50 komen nu ook veel baby-

boomers vrij die alle gelegenheid hebben om te bridgen, maar ook graag vakantie vieren in het buiten-

land. StepBridge zal het fysiek spelen nooit kunnen vervangen wat betreft het sociale aspect en het 

speelplezier, maar kan wel een stimulans zijn om bridge goed op de kaart te zetten. 
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Onze verwachting is dat de animo voor fysiek bridge toeneemt en dat het district daarin een stimule-

rende rol kan spelen. Viertallencompetities zouden met een mix van fysiek en StepBridge georgani-

seerd kunnen worden. 

 

 

CLUBADVISEUR  

(verslag Henk Wijzenbroek) 

 

Het aantal contacten met de verenigingen is beperkt geweest. Henk heeft zich op een aantal fronten 

actief ingezet: 

 Ondersteuningsvragen vanuit de clubs 

 Districtswerkzaamheden 

 Het project Denk en Doen  

 Denksportcentra 

 

 

Ondersteuningsvragen 

Onderwerpen die onder andere aan de orde kwamen zijn: 

 Bezoek “grijze” clubs. Door “Denken en Doen” en door de mogelijkheden van Stepbridge is met 

drie clubs gesproken. Opvallend dat een integratie met een bestaande vereniging als een nieuw 

spelmoment lastig is. Na inventarisatie onder de leden bleek toch onvoldoende belangstelling te 

zijn voor Stepbridge.  

 Fusievragen i.v.m. samengaan ADG en Sleutels in Leids Doublet. 

 Wel of niet fysiek bridgen.  

 Combinatieavond fysiek en computerbridge  

 Geadviseerd over het gebruik van cursussen op internet 

 Waarom lid van de bond blijven. 

 Wat te doen met de contributie van de vereniging. 

 Lokaal Sportakkoord onder de aandacht gebracht. 

 

Met de volgende activiteiten is dit jaar gestart (naast Clubondersteuning, Districtsbeleid en specifiek 

districtswedstrijdprogramma, Jeugd en  Denken en Doen).  

 

District: 

Voor het district was zijn  inzet:  

 Bijdrage geleverd aan het tot stand komen van het Beleidsplan van de bond. 

 Vijf keer meegedaan aan het digitaal overleg Districtsvoorzitters.  

 Promotie computerbridge. 

 De vernieuwde internetsite. 

 Verenigingen benaderd om een rol te gaan spelen in de Lokale Sportakkoorden.  

 

Denken en Doen 

De gestarte cursussen in Reeuwijk (16 deelnemers) zijn in september 2020 kort herstart. Alle andere 

activiteiten zijn stilgezet. Met de nieuwe accountmanager van de bond gaan we kijken of we in sep-

tember 2021 een herstart kunnen maken. We willen en moeten  natuurlijk wel de subsidie op de juiste 

wijze inzetten. 

 

Denksportcentrum 

In Sassenheim zijn er ideeën om een denksportcentrum op te zetten. Het DSC Leiden is in overleg met 

de gemeente Leiden voor een nieuwe locatie.  
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JEUGD  
 

BERICHT VAN DE COMMISSIEVOORZITTER GUIDE SCHOLTES 

Een nieuw jaar, een nieuw verslag. Helaas hebben we vanuit het Jeugddistrict Leiden dit jaar niet alle 

plannen kunnen uitvoeren die we van plan waren. De bridgeclubs gingen dicht en kinderen kregen te 

maken met thuisonderwijs. Gevolg hiervan is dat de bridgelessen moesten stoppen. Hebben we dan 

niets gedaan? Nee, zeker niet. Ondanks de pandemie hebben we in de eerste maanden van 2020 nog 

een aantal live activiteiten kunnen organiseren. Verder is er aan het einde van het jaar een initiatief 

gestart voor het online lesgeven aan studenten. Daarnaast zijn de eerste contacten met de studenten-

verenigingen in Leiden al gelegd voor een aantal online lessen. Hieronder kunt u per onderwerp te-

rugvinden hoe het jaar voor het Jeugddistrict Leiden is verlopen. 

 

De commissie  

De commissie Jeugdbridge is in 2020 slechts twee keer (pré-corona) bijeengekomen.  

 

De Barre Winterkroegentocht 

De commissie Jeugdbridge heeft dit jaar de organisatie van de Barre Wintertocht op zich genomen.  

De opbrengsten van de kroegentocht komen ten goede aan het Leids Bridge Festival en het Jeugd-

bridge in ons district. Ondanks dat corona al van zich liet horen (we kregen daardoor te maken met 

veel afzeggingen en wijzigingen), was het een groot succes. Bijna 300 mensen deden mee aan de kroe-

gentocht op 9 maart 2020. Leo Huvers, Yordi Schouten en Guido Scholtes hebben met hulp van Sean 

Adams en Femke Frietema de organisatie neergezet en waren aanwezig om alles in goede banen te 

leiden. John Munnikhuis, die 21 jaar deze kroegentocht heeft georganiseerd, heeft Yordi gevraagd of 

hij bij deze kroegentocht de technische wedstrijdleiding op zich wilde nemen.  

De opbrengsten van de kroegentocht zullen worden gebruikt voor initiatieven op het gebied van 

Jeugdbridge en als de spaarpot voldoende gevuld is een internationaal bridgefestival in Leiden, waar 

ook een zwaar accent op het bevorderen van bridge onder jeugd zal komen te liggen. Er zijn al twee 

initiatieven waarvoor tot heden geld uit de opbrengst beschikbaar is gesteld. Eén initiatief afgelopen 

zomer gericht op het brengen van (jeugd)bridge op TV bij TV West en als tweede het verderop ge-

noemde initiatief Online Studentenbridge. Vanwege corona zal de editie van 2021 helaas niet door-

gaan. We hopen in 2022 weer alles uit de kast te mogen trekken om een mooie kroegentocht te organi-

seren.  

 

Cursus bridge voor kinderen in Leiderdorp 

Op initiatief van de Commissie Jeugdbridge is Sean Adams in de herfst van 2019 begonnen met het 

geven van jeugdbridgelessen bij LBC in Leiderdorp. Wij meenden dat we een plek nodig hadden bin-

nen het district waar kinderen in een veilige omgeving konden leren bridgen. Het bestond bij de eer-

ste reeks uit drie lessen (1x per maand), waar kinderen zich konden bekwamen in (mini)bridge.  

Vervolgens is er in de eerste maanden van 2020 een tweede reeks gestart van zes lessen met daarin de 

focus op het leren van ‘echt’ bridge, wederom op een aantal zondagen in Leiderdorp. Ook hier was 

het soms moeilijk om de lessen te organiseren (zo was er bijvoorbeeld een storm, waarbij reizen werd 

afgeraden) en natuurlijk werden ook wij gedwongen te stoppen toen corona de scholen sloot. Wij 

vonden het toen niet meer verantwoord om door te gaan met de lessen. Ondertussen zijn we bezig om 

een opzet van toekomstige lessen uit te werken, zodat we bij eventuele nieuwe ‘cursussen’ niet op-

nieuw het wiel hoeven uit te vinden.  

 

Minibridge 

Voor 2020 hadden wij mooie plannen wat betreft het geven van minibridgeles op basisscholen. Zo 

stonden er lessen in Bodegraven, Boskoop, Leiderdorp en Noordwijkerhout op het programma. Uit-

eindelijk zijn in totaal op vier scholen in Bodegraven en Leiderdorp de cursussen afgerond. We dan-
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ken de kernen en hun vrijwilligers die zich hiervoor hebben ingezet. Lessen op andere scholen in deze 

plaatsen en een start van lessen in Boskoop konden vanwege corona niet worden gestart.  Ook het 

Bodegraafs Scholenkampioenschap kon vanwege de lockdown geen doorgang vinden. De commissie 

had op 29 maart een ouder-kindtoernooi gepland op de locatie van LBC. Ook deze ging vanwege co-

rona niet door.  

 

Prestaties van jeugdspelers van het district 

Spelers uit het district hebben mooie prestaties neergezet op de nationale kampioenschappen. Deze 

kampioenschappen werden online georganiseerd en waren open tot de leeftijd van dertig jaar. In deze 

toernooien hebben spelers die actief zijn binnen het district mooie resultaten geboekt: zo werd het 

parenkampioenschap gewonnen door een driemanschap met Niels van Bijsterveldt en Sibrand van Oos-

ten en haalden zij een bronzen medaille in het viertallenkampioenschap. In totaal deden uit het district 

vijf spelers - naast eerder genoemde spelers ook Sean Adams, Wisse Huvers en Guido Scholtes - mee 

aan het parenkampioenschap en acht spelers - Sean Adams, Juliëtte van Duinhoven, Lynnsey Kooi-

man, Jeroen Nouwens, Guido Scholtes en Yordi Schouten - aan het viertallenkampioenschap.  

 

Ook in de districtsviertallen werden er goede prestaties geleverd door de jeugd(igen). Zo won Sean 

Adams (PAS3) de hoofdklasseviertallen en eindigden Guido Scholtes, Patrick Koomen  

(PAS 6), Juliëtte van Duinhoven, Lynnsey Kooiman, Maurits Akkerman en Nick van Staalduinen 

(LBCPAS) in de bovenste regionen van de eersteklasseviertallen. Daarmee kunnen we het beeld dat 

bridge puur voor ouderen is bedoeld in de wind slaan.  

 

Online bridge voor jeugd tot 18 jaar 

Toch willen wij als commissie ook wat positieve geluiden laten horen. De lockdown heeft namelijk 

ook wat opgeleverd. Zo is de NBB begonnen met het ondersteunen van het online geven van bridge-

lessen. Zo wordt er in de schoolvakanties “leer bridge in een week” gegeven door Tom Drijver (link 

voor meer informatie / inschrijven). Ook is er op StepBridge een jeugdclub opgezet, zodat jongeren 

samen kunnen bridgen. Een zeer goed initiatief, waardoor kinderen in contact komen en samen kun-

nen optrekken. Hoewel wij niet direct betrokken zijn bij deze initiatieven, juichen wij ze wel van harte 

toe, omdat zij het enthousiasme onder jongeren bevorderen.    

 

Online studentenbridge 

Zoals een groot filosoof uit Amsterdam ooit opmerkte: elk nadeel heb zijn voordeel. Dat dachten wij 

met de lockdowns ook en dat heeft geleid tot een initiatief met online starterscursussen voor studen-

ten. De eerste reeks in november 2019 was snel gevuld: vier groepen met in totaal 40 deelnemers. Van 

die 40 hebben 20 ingetekend voor een vervolgcursus. In februari 2020 is een nieuwe reeks gepland. 

Vanuit Leiden doet hieraan ook de studentenvereniging Augustinus mee. Ken je geïnteresseerde stu-

denten, dan kun je ze deze link doorsturen. 

 

Jeugdbridge na corona 

We moeten scherp zijn op de kansen die de periode ná corona kan bieden. Scholen zouden mogelijk 

geen noodzaak zien in het toevoegen van bridge aan het schoolprogramma onder het mom van leer-

achterstanden. Daardoor kunnen kernen mogelijk geen kansen meer zien in het geven van minibrid-

gelessen. De commissie ziet het als taak de kernen te ondersteunen en zal, wanneer er weer vooruit-

zichten zijn, contact leggen met de kernen om te overleggen welke steun wij hen het beste kunnen 

bieden. Amerikaans onderzoek heeft in het verleden aangetoond dat bridge kan bijdragen aan een 

betere algehele ontwikkeling van basisschoolleerlingen. Kinderen zouden dankzij het volgen van 

bridgelessen beter presteren op school. Dit onderzoek kan ons kansen bieden als wij het goed weten te 

framen in het kader van leerachterstanden. De commissie zal gaan werken aan hoe wij dit beeld zo 

goed mogelijk voor het voetlicht kunnen brengen. 

https://www.bridge.nl/jeugd-snelcursus/
https://www.bridge.nl/jeugd-snelcursus/
https://studentenbridge.nl/index.php?id=bridge-leren
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FINANCIËN 
(verslag van Simon van Kins) 

 
Toelichting op het Financieel Jaarverslag van 2020 

  

         Activiteiten 
         

        Alle geplande districtswedstrijden/competities en cursussen werden afgelast 

 vanwege corona behalve het restant van de fysieke 4-tallen competities 

 gedurende januari/februari 2020 

       

        Begroting 
       

         De begroting van 2021 zal later in 2021 worden opgemaakt indien er geen onzekerheden 

meer bestaan m.b.t. corona 

        
         

 

 

Toelichting op de Balans per 31 december 2020 
 

        Spelmateriaal 
 

          
   

 
afschr. aansch. afschr. afschr. boekw.   

 
  in jaren prijs t/m 2019 2020 31-dec-20   

  
            

Dupliceermachine   10 3.872 887 387 2.598   

 
              

Bridgemates (24 st.)   10 3.271 749 327 2.195   

  
            

Computer   5 763 351 153 259   

 
              

 
    7.906 1.987 867 5.052   
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Balans

31-12-2020 31-12-2019

Activa

Spelmateriaal 5.052 5.919

Regio-bank  4.845 2.628

ASN-spaarrekening  11.859 11.856

 16.704 14.484

 

Nog te ontvangen retributie  1.845 1.995

Totaal activa 23.601         22.398        

Passiva

Nog te betalen  -                50

Voorzieningen

Denken/Doen Bodegraven/Reeuwijk -               120           

Jeugdbridge Alphen  -               402

Lustrum 2023  1.500           1.000

Subsidie Carolusgelden 7.257  7.274         

8.757 8.796

Eigen vermogen

Begin boekjaar  13.552 13.396

Exploitatiesaldo  1.292 156

 14.844 13.552

Totaal passiva 23.601         22.398        
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Resultatenrekening 2020 
   

     
  

 

     
werkelijk   

     
2020   

Baten 
    

    

     
    

NBB-retributie 
   

3.690   

NBB-bijdrage kaderdag 
  

             
100    

Inschrijfgelden districtswedstrijden 
 

236   

Verhuur spelmateriaal 
  

41   

     

         
4.067    

       Lasten 
      

     
  

 

Cursussen kaderdag 
   

               
80    

Jeugdbridge 
   

309   

Afschrijvingen spelmateriaal 
  

867   

Klein spelmateriaal 
   

               
24    

Bestuurskosten 
   

694   

ALV 
    

114   

Webmaster 
   

424   

Lustrum 2023 
   

500   

Denken en Doen 
   

137   

Algemene kosten 
   

165   

     

         
3.314    

Onttrekking voorziening Carolusgelden 
 

              
-17    

Onttrekking voorz.D/D B'graven/Reeuwijk -120   

Onttrekking Jeugdbridge Alphen 
 

-402   

     

         
2.775    

       

       Resultaat 
   

1.292 
 

        


